

朝陽科技大學 093學年度第2學期教學大綱
Military Education 軍訓

當期課號	3303	Course Number	3303
授課教師	林健	Instructor	
中文課名	軍訓	Course Name	Military Education
開課單位	校訂必修(四進)	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	0	Credits	0
課程目標		Objectives	
教材	大學軍訓男生第二冊。幼獅文化事業股份有限公司	Teaching Materials	
成績評量方式	專題報告20%、出席率20%、期中考20%、CPR實測20%、期末考20%	Grading	Report 20% , Attendance 20% , Midterm test 20% , CPR practical test 20% , final test 20%
教師網頁	-		
教學內容	1.介紹領導統御涵義、方法、要領及群眾心理，增進領導統御能力，以期在未來事業上，能發揮人性潛能，激發團隊精神，提高工作效率。2.心肺復甦術介紹及實作練習，讓同學在發生意外時能自救、救人。3.介紹中國先秦兵家學說及西方兵學近代與當代兵學思想有所瞭解，以增進其對國家生存與發展認知。	Syllabus	1. Introduce the meaning, method and the essentials of leadership to improve student's leadership ability and hope that they can enhance their potential and team-work spirit in the future. 2. Introduction of CPR and practices, so students can save others and themselves when incidents happen. 3. Introduce Chin armed forces theory and western armed forces idea no matter in contemporary and modern period, mainly to enhance the sense of nation live and development.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。